
Zápis ě.31 2024

Z veřejného 

1asedání 

Zastupitelstva obce Honětice konaného dne 4.9.2o24

v zasedací místnosti obecního úřadu

Veřejné zasedánízahájila v 19,01 hod. starostka obce Markéta Soukupová, které bylo řádně
svoláno a vyhlášeno. Uvedla, že hlasování o usneseních proběhnou po každém bodu. Dle
prezenČní listiny ČlenŮ zastupitelstva (viz. příloha)je přítomno 6 členů, omluven byl 1člen.
Zastupitelstvo je tedy usnášeníschopné.

Starostka navrhla zapisovatele p. Dušana Čiefa a jako ověřovatele zápisu p. Martina
Kochaníčka a p. Svatavu Balátovou.

Zastupitelstvo obce Honětice určuje zapisovatele p. Dušana Čiefa a jako ověřovatele zápisu
p. Martina Kochaníčka a p. Svatavu Balátovou.

Výsledky hlasování zapisovatele zápisu: pro 5, proti 0, zdržel se L

Výsledky hlasování ověřovatelů zápisu: pro 6, proti 0, zdržel se 0

Dále předložila starostka návrh programu veřejného zasedání, tak, jak bylo vyvěšeno na

úřednídesce, nikdo z přítomných program nedoplnil.

Navržený program:

1,, Zahájení-volba zapisovatele a ověřovatele zápisu

2, Schváleníprogramu

3. SchváleníObecně závazné vyhlášky o stanovení místního koeficientu nemovitosti pro
obec

4. Schváleníprodeje pozemku - jeho části, p. č,70/3
5. Schválenívýstavby rodinného domu na parcele č. 4O/2 a 41,

6. Návrh na zrušení knihovny ke konci roku

7. lnformace starostky
B, Usnesení

9. Diskuse

Po úpravě starostky o vloženíbodu č.7 Schválenírozpočtového opatřeníč.3 a posunutí
ostatních bodů zastupitelstvo obce Honětice schvaluje navržený program



Výsledky hlasování: pro 6, proti 0, zdržel se 0

V bodě č. 3 seznámila starostka přítomné o požadavku Schválení Obecně závazné

vyhlášky o stanovení místního koeficientu nemovitosti pro obec

Na základě nového konsolidačního balíčku vlády platného ke dni L.L.2O25 zastupitelstvo

obce Honětice po projednáníschválilo koeficient daně z nemovitosti na 1,8 %, stejný jako

pro letošní rok

starostka nechala hlasovat:

Výsledky hlasování: pro 6, proti 0, zdrželi se 0

V bodě č. 4 seznámila starostka přítomné o požadavku schváteni proa"i" pozemku -
jeho části, p.č.7Ol3

Nutno udělat napraveníparcel na základě požadavku Katastrálního úřadu v KroměříŽi.

Jedná se o parcelu, na které má pan Wohlgemuth postavenou garáž. Tato parcela je obecnÍ.

Část parcely pod garáží zaměřil geodet lng. JiříMalát. Zastupitelstvo obce schválilo prodej

této parcely za částku 2OO,-Kč za m2, veškeré náklady na prodej a převod hradí kupující.

starostka nechala hlasovat:

Výsledky hlasování: pro 6, proti0, zdrželise 0

V bodě č. 5 seznámila starostka přítomné o požadavku schválení výstavby rodinných

domů na parceIe č.4Ol2a 4t

Na základě žádosti projektu pana Antona Vladimíra zastupitelstvo obce projednalo návrh

výstavby tří rodinných domů na parcelách číslo 4O/2 a 41. Projektová dokumentace byla

předložena. Zůstává k nahlédnutí u starostky obce Honětice. Schválení výstavby je potřeba

doložit projektantceZuzané Adamcové (tel: 736624O7O) pro další řešení stavebního

povolení.

Zastupitelstvo obce Honětice výstavbu těchto domů schválilo s dodatkem:

- V případě poškozenísilniční komunikace těžkou technikou bude oprava provedena na

náklady stavebníka do původního stavu.



- Po celou dobu výstavby bude obecníkomunikace udržována v čistém stavu.

starostka nechala hlasovat:

Výsledky hlasování: pro 6 proti 0, zdrželi se 0

V bodě č. 6 seznámila starostka přítomné o požadavku schválení Návrhu na zrušení
knihovny ke konci roku

Starostka sdělila přítomným, že po dohodě s městskou knihovnou v Kroměříži bylo
navrŽeno zruŠení naŠÍ knihovny z důvodu neúčasti a nezájmu našich občanů o
pŮjČování knih. Za poslední dva roky nebyla žádná návštěva. Provoz knihovny bude
ukončen ke konci roku2024

starostka nechala hlasovat:

Výsledky hlasování: pro 6 proti 0, zdrželi se 0

V bodě č. 7 seznámila starostka přítomné o požadavku Schválení rozpočtového
opatření Č.3

Jedná se o zaúčtování částky dotací k volbám, navýšení částky na vybudování veřejného
osvětlení, vybudování části nové vozovky

starostka nechala hlasovat:

Výsledky hlasování: pro 6, proti 0, zdrželi se 0

Bod č. 8 Informace starostky:

Starostka informovala občany o vyjádření požadavku na Povodí Moravy ohledně výseku
potoka ze dne 10.6.2024.

Povodí Moravy se vyjádřilo, že nálety porostů - vrb budou vysekány mimo vegetační období

- v prŮběhu zimy 2024-2025. Akce je však podmíněna kladným stanoviskem místně
příslušného orgánu ochrany přírody.



lnformace o stížnosti paní Pechmannové, které zaslala emailem 1,.9.2024 a požadovala

přečtení a založení k zápisu.

Bod č. 8 Usnesení:

Zastupitelstvo obce Honětice se usneslo odsouhlasit bez výhrad všechny body dneŠního

veřejného zasedání

Bod č. 9 Diskuse:

Panístarostka sivzala slovo jako první:

Sdělila, že veškeré dotazy z minulého zasedání byly zodpovězeny a vyzvala přítomné

k dotazům:

Dotaz - zda by nešly pořídit nové odpadkové koše na zastávkách autobusů, protože

jsou prasklé.

Závér

Starostka poděkovala členům zastupitelstva i občanům za účast na veřejném zasedání

zastupitelstva, a v L9.4L hodin zasedání ukončila.

Pří|ohy zápisu:

1) Prezenční listina členů zastupitelstva a hostů

2} Projektová dokumentace

3) lnformace o konáníveřejného zasedání Zastupitelstva obce
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